



Jun Li

Shanghai

+86 21 6080 0981
jun.li@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Private equity and venture capital
- Foreign direct investment
- Data protection

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Li has been practicing law since 2003. Before joining Han Kun, Ms. Li was of counsel with another leading Chinese law firm and worked for seven years in the China practice groups of several pre-eminent international law firms. She also previously served for three years as an in-house general counsel for two investment funds.

Ms. Li's primary practice areas are domestic and cross-border mergers and acquisitions, direct investment, and general corporate matters. She has represented many foreign clients in cross-border transactions and investments involving China, including greenfield investments and acquisitions. Ms. Li has advised numerous clients, including multinationals and start-ups, on their major initiatives as well as daily operations. She also routinely advises Chinese clients on their domestic and outbound transactions and has extensive experience in onshore and offshore structures and formalities. She represents clients from a wide range of industries such as e-commerce, education, clean energy, FMCG, information technology, hospitality, entertainment, and a variety of manufacturing.

Ms. Li has published many professional articles and commentaries for major international legal directories and media, including Chambers and Partners, Practical Law China, and LexisNexis.

EDUCATION

Ms. Li received an LL.B. degree from Wuhan University School of Law in 2000, an LL.M. degree from Fudan University Law School in 2003, and an LL.M. degree from the University of Virginia School of Law in 2006.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

HONORS AND AWARDS

Highly Regarded Lawyer in M&A (IFLR1000, 2023)

Highly Regarded Lawyer in M&A (IFLR1000, 2022)

PUBLICATIONS

Co-contributor, The Legal 500 Country Comparative Guides: China Investing in ...2023

Co-contributor, Chambers Global Practice Guide: Doing Business in ... 2022 (China)

Co-contributor, Chambers Global Practice Guide: Doing Business in ... 2021 (China)

Commentary: The Implementing Rules for the Foreign Investment Law (Draft for Comment),
LexisNexis

Interpreting the Foreign Investment Law: In a Nutshell, Wolters Kluwer China Law & Reference
Chinese Company Names, Practical Law China

Execution of Contracts and Documents: China, Practical Law China

Analysis of New Re-investment Tax Deferral Policy, LexisNexis

Shanghai Incentive Policy 2.0 for Foreign-Invested R&D Centers, Wolters Kluwer China Law &
Reference

E-commerce Law (Second Review Draft) For Public Comment to Strengthen Platform Operator
Obligation Rules, LexisNexis

Workforce Reductions in China, LexisNexis

Registered Capital Regime Undergoes Administrative Fine-tuning, Wolters Kluwer China Law &
Reference

A Legal Perspective on the Process of Enterprise Data Capitalization, LexisNexis

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李珺

上海

+86 21 6080 0981
jun.li@hankunlaw.com

业务领域

- 兼并和收购
- 私募股权和风险投资
- 外商直接投资
- 数据保护

工作经历

李珺律师从 2003 年开始从事律师工作。在加入汉坤前，李律师先后曾在国内一家主要律师事务所担任资深顾问，并曾在知名的国际律师事务所的中国业务部工作七年。此外，李律师也曾担任两家投资基金法务总监三年。

李律师的主要业务领域为跨境及境内收购、直接投资及公司事务。李律师已为数量众多的外国客户处理跨境交易和在华投资事务，包括新设或并购各类企业。李律师为众多跨国公司和初创企业等客户的战略决策及日常运营提供咨询和建议。同时，李律师也为中国客户的境内及海外交易提供法律支持，在境内和离岸交易架构和流程方面具有丰富经验。

李律师服务的客户所涉及的行业领域广泛，包括电子商务、教育、清洁能源、快速消费品、信息技术、酒店、娱乐及各类制造行业。

同时，李律师有多篇专业文章和评述在国际主流法律数据出版社和媒体发表，如 Chambers and Partners、Practical Law China 以及 LexisNexis。

教育背景

李律师于 2000 年获武汉大学法学院法学学士学位，2003 年获复旦大学法学院民商法法学硕士学位，2006 年获美国弗吉尼亚大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

荣誉与奖项

高度推荐并购律师（IFLR1000，2023）
高度推荐并购律师（IFLR1000，2022）

最近出版物

共同撰稿人，《法律 500 强国家比较指南：2023 版投资中国》

共同撰稿人,《钱伯斯全球实践指南:2022 版在中国开展业务》

共同撰稿人,《钱伯斯全球实务指南:2021 版在中国开展业务》

《外商投资法实施条例(征求意见稿)》评述,律商网

《外商投资法》解读(上):概析篇,威科先行法律信息库

Chinese Company Names, Practical Law China

Execution of Contracts and Documents: China, Practical Law China

再投资递延纳税新政解析,律商网

上海发布外资研发中心鼓励政策 2.0,威科先行法律信息库

《电子商务法》二审稿公开征求意见 强化平台经营者义务规范,律商网

如何在中国裁员,律商网

注册资本制度项下的规章“大扫除”,威科先行法律信息库

A Legal Perspective on the Process of Enterprise Data Capitalization, LexisNexis

工作语言

中文、英文